
Protokół Nr 2/2019/VIII 

Protokół Nr 2/2019/VIII 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne  

odbytego w dniu 9 stycznia 2019 roku 

 

Miejsce posiedzenia: Sala nr 10 Urzędu Gminy Tarnowo Podgórne 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 1600 

Obecni członkowie Komisji:  

Marcn Kobos – przewodniczący Komisji 

Karolina Modzelewska – członek Komisji 

Damian Skwierzyński – członek Komisji 

Przemysław Szamrej – członek Komisji 

Łukasz Grewling – członek Komisji 

Nieobecna radna Dorota Barełkowska – członek Komisji 

Goście:  

Ewa Noszczyńska-Szkurat – I Z-ca Wójta Gminy 

Rafał Pielucha – radny 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Opracowanie planu pracy na 2019 rok. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

1. Obrady otworzył Marcin Kobos – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej, 

który na wstępie powitał gości i członków Komisji. 

2. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący stwierdził quorum wymagane do odbycia obrad (przy 6 osobowym składzie 

Komisji, jedna radna nieobecna) 
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3. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Opracowanie planu pracy na 2019 rok. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

7. Wszyscy obecni przyjęli jednogłośnie porządek obrad. 

 

4. Opracowanie planu pracy na 2019 rok. 

Przewodniczący Komisji bazując na projekcie planu pracy Rady Gminy Tarnowo Podgórne na 

2019r., przedstawił propozycje terminów posiedzeń roboczych na bieżący rok, określając stałe 

dni i godzinę kolejnych spotkań – będą to: czwartki godz. 15.30. 

I Z-ca Wójta Ewa Noszczyńska-Szkurat poinformowała o potrzebie zaopiniowania przed 

styczniową sesją, projektów w zakresie oświaty. Z uwagi na powyższe, ustalono datę 

kolejnego posiedzenia na 24 stycznia br. o godz. 15.30. 

Dalej podjęto dyskusję nad poszczególnymi propozycjami tematów – przygotowanych przez 

przewodniczącego Komisji – które miałyby się znaleźć w planie pracy Komisji.  

I Z-ca Wójta Ewa Noszczyńska-Szkurat odnosząc się do wyżej wymienionego: 

- sugerowała zaplanowanie spotkań w placówkach związanych z oświatą, kulturą i sportem, 

celem zapoznania się z ich działalnością oraz proponowaną  ofertą. 

- udzielała wyjaśnień  nt. dotychczasowego sposobu realizowania letniego wypoczynku dla 

dzieci i młodzieży szkolnej; 

Radni  proponowali ze swojej strony: 

- rozważenie alternatywy i metod aktywizacji młodzieży – według informacji Pani Wójt, Komisja 

Edukacji będzie mogła wyrażać opinię przy opracowywaniu nowej perspektywy związanej z 

polityką oświatową w Gminie. W aktualizowanym dokumencie będzie można ująć program 

aktywizujący młodzież; 
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- omówienie stanu zaawansowania przebudowy Szkoły w Przeźmierowie oraz budowy 

Zespołu Szkół Technicznych w Tarnowie Podgórnym. 

Kontynuując temat nowo budowanego „Technikum”, I Z-ca Wójta Ewa Noszczyńska-Szkurat 

ustosunkowała się do poruszonej przez radnych kwestii naboru do Szkoły. Według informacji 

Pani Wójt, przeprowadzone zostały działania badawcze, konsultacyjne i organizacyjne, w 

związku z tworzeniem Zespołu Szkół Technicznych w Tarnowie Podgórnym. Opracowano 

koncepcję obszarów współpracy przedsiębiorców ze Szkołą, jak również przeprowadzono 

wywiady, celem wyłonienia kluczowych partnerów Szkoły wśród przedsiębiorców oraz 

określenia ścieżek ewentualnej współpracy. 

Po zakończonej dyskusji przyjęto plan pracy na 2019 rok, który stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

W wolnych głosach poruszono następujące tematy: 

- upubliczniania adresów emailowych na stronie bip – ewentualne zgody radnych w ww. 

zakresie, przekazywane będą elektronicznie do biura Rady; 

- planowanego wyjazdu szkoleniowego dla radnych – ustalono datę 22-23 lutego br. warsztaty 

odbędą się w Olandii; 

Kontynuując radni zabierali głos w sprawie: 

- Rafał Pielucha – proponował uruchomienie warsztatów  z zakresu podstaw 

przedsiębiorczości, dedykowanych uczniom klas 1-8 w Szkołach Podstawowych; 

I Z-ca Wójta Ewa Noszczyńska-Szkurat poinformowała o pilotażowym programie dotyczącym 

doradztwa zawodowego, polegającym m.in. na wykorzystaniu kreatywnych metod w 

przygotowaniu uczniów Szkoły Podstawowej do wyboru zawodu. 

Dalej Pani Wójt nawiązała do konkursu organizowanego przez Tarnowskie Stowarzyszenie 

Przedsiębiorców pn. „Mój pomysł na biznes”. Celem konkursu jest przygotowanie oryginalnych 

pomysłów na swój biznes prowadzony w formie mikroprzedsiębiorstwa - czyli firmy 

zatrudniającej maksymalnie do 8 osób włącznie. Uczestnikami konkursu jest młodzież 

Gimnazjów i Liceum, z terenu Gminy Tarnowo Podgórne. Uczniowie mogą uczestniczyć w 

konkursie zespołowo. Uczestnictwo w konkursie jest dobrowolne.  
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- Karolina Modzelewska – poruszyła temat możliwości wprowadzenia w Szkołach 

Podstawowych warsztatów rozwijających umiejętności miękkie, np. z przedsiębiorczości. 

Radna nawiązała także do problemu trudności radzenia sobie przez dzieci z emocjami, 

sugerując jednocześnie alternatywę zastosowania ewentualnych zajęć w tym zakresie; 

Radni wypowiadając się w sprawie zaproponowali organizowanie w ramach zajęć, spotkań ze 

szkolnym pedagogiem. 

Kontynuując, radna Karolina Modzelewska była zainteresowana sposobem pozyskania 

dofinansowań przez uczniowskie kluby sportowe. 

I Z-ca Wójta Ewa Noszczyńska-Szkurat wyjaśniła, że możliwość uzyskania wsparcia 

finansowego zależy w głównej mierze od kreatywności klubów. Są prowadzone szkolenia w 

ww. zakresie, jest również udzielana pomoc. Pani wójt nawiązała także do funkcjonującego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

- Przewodniczący Komisji Marcin Kobos – pytał o możliwość prowadzenia zajęć wf-u w klasach 

II i III Szkoły Podstawowej przez wuefistę, zamiast nauczyciela edukacji wczesnoszkolnej. 

W opinii Pani Wójt, powyższe należałoby ująć w przygotowywanym dokumencie, dotyczącym 

perspektywy związanej z polityką oświatową w Gminie. I Z-ca Wójta Ewa Noszczyńska-

Szkurat podkreślała, że w przypadku przyjęcia ww. rozwiązania, trzeba będzie się liczyć ze 

zwiększonymi wydatkami na oświatę, z uwagi na konieczność zatrudnienia wuefistów. 

6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej o godz. 17.40  zamknął 

posiedzenie. 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

/-/ Marcin Kobos 

 

 

 

 

Protokołowała: Beata Kontusz-Iwańczuk 

 


